
Europaudvalget

Til: Udenrigsministeren

Dato: 25. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EUU alm. del

Spørgsmål 281

Er ministeren enig med Søren Riishøj, der er ekspert i EU-støtte og lektor

emeritus på SDU, når han siger, at EU’s støtteordninger bør afskaffes, efter-

som støtteordningen ikke længere giver mening, fordi støtteordningen er fra

en tid, hvor fattigere EU-lande skulle løftes med særlige fondsmidler. Og er

ministeren enig i, at det er konkurrenceforvridende, når EU bruger ESF-støtte-

ordningen på lande med højere vækst end resten af EU? Jf. artikel på fagbla-

det3F.dk af 16. juni 2018 ”Fyrer i Danmark: Vestas og LEGO får millionstøtte

til fabrikker i EU”. (https://fagbladet3f.dk/artikel/vestas-og-lego-faar-million-

stoette-til-fabrikker-i-eu)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kenneth Kristensen Berth (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kenneth.Kristen-

sen.Berth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Erik Christensen
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